

# 產業投資標的供需媒合平台

## Demand-Supply Matching Platform for Industrial Land, Factory and Offices

桃園市政府為協助國內外企業尋找適合用地，結合不動產仲介業，成立「產業投資標的供需媒合平台」，提供可利用或閒置土地、廠房、辦公空間、商場等資訊。

To facilitate domestic and foreign enterprises searching for land and buildings, the Taoyuan City Government integrated the real estate agency and launched the "Demand-Supply Matching Platform for Industrial Land, Factory and Offices" to provide information on unused land, buildings, office space and shopping malls.

### 申辦流程圖 Application process

廠商提出用地需求  
Company apply their land request.



透過媒合平台轉知需求，進行用地比對  
Criteria are relayed to the platform to find property matches

### 申請方式 How to apply

1. 線上申辦：桃園市政府網站之便民服務項下網路e指通「產業投資標的供需媒合平台」填入申請資料完成後，後續經發局轉介媒合平台，仲介業者將據以提供所需之相關產業用地資訊。

**Online :** Access the platform via Taoyuan City Government online e-services portal and the Department of Economic Development will provide relevant land information accordingly.

2. 紙本申請：申請人於「桃園投資通招商網」下載投資標的協尋需求表或於「投資服務中心」領取表單申請，經發局轉介媒合平台提供相關產業用地資訊。

**Paper application :** Download application form or obtain from the Investment Service Center, and the Department of Economic Development will provide relevant information.

